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 باخت »کریمی« با توجه 
به دوری  از مسابقه عجیب نبود 

تسنیم: مربی اعزامی تیم ملی کشتی آزاد به 
جام پلیکونه شکست کریمی در فینال ۹۷ کیلوگرم 
را به دلیل دوری طولانی مدتش از مسابقه و مبارزه 
در یک وزن بالاتر، عجیب ندانست. ابراهیم مهربان 
در خصوص عملکرد علیرضا کریمی بعداز 15 
ماه دوری از مسابقه در جام بین المللی ایتالیا 
اظهارداشت: کریمی مدت زیادی از مسابقه دور 
بود. او در مبارزه اولش مثل همیشه نبود؛ اما در 
کشتی دوم با حریف ترک بهتر کشتی گرفت و 10 
بر صفر پیروز شد. کشتی فینال با کولین مور بود که 
مغلوب شد. وی ادامه داد: کولین مور با سبک و سیاق 
دیگر آمریکایی ها کشتی می گرفت و قطعا یکی از 
کشتی گیران قابل اعتنای این وزن آمریکا خواهد 
بود. علیرضا مدت ها از کوران مسابقات دور بوده و 
در وزن جدید کشتی می گرفت. با توجه به عمل 
جراحی که پشت سر گذاشته، عملکردش رو به جلو 
بوده چون مدت زیادی نیست که روی تشک آمده 
است و قطعا تورنمنت ایتالیا برای کریمی مفید بود.

خارج ازمستطیل سبز

ماجرای جالب طلبکاران  
پرسپولیس

باشگاه پرسپولیس پــس از پـــرداخت 
مطالبات ماریو بودیمیر و بازشدن پــنجره 
نقل و انتقالاتی بین المللی این تیم، حالا 
از  نمی تواند  داخلی  بدهی  های  به دلیل 
خریدهای خود در نقل و انتقالات استفاده کند 
و همین موضوع باعث شده است تا مدیران 
این تیم به دنبال جلب رضایت شاکیان داخلی 
باشند. شنیده می شود در لیست اعلام شده 
به باشگاه پرسپولیس حدود 28، 2۷ پرونده 
محکومیت دیده می شود که برای بازشدن 
پنجره نقل و انتقالاتی باید این پرونده ها تعیین 
تکلیف شود. نکته جالب اما در این وضعیت 
این است که برخی از پرونده های اعلام شده 
به باشگاه پرسپولیس طی سال های گذشته 
تعیین تکلیف شده و بدهی  ها به طلبکاران 
پرداخت شده است اما همچنان نام طلبکاران 
در لیست دیده می شود. مهرداد کفشگری 
بازیکن سابق پرسپولیس است که به گفته 
خودش حدود سه ماه پیش طلبش از باشگاه 
پرسپولیس را دریافت کرده است. مهرداد 
کفشگری با تایید این موضوع اظهارداشت: 
حدود سه، چهار ماه پیش از سمت باشگاه 
پرسپولیس با من تماس گرفته شد که به 
باشگاه مراجعه کنم. من هم به باشگاه رفتم و 
بعد از جلسه ای که در دوران مدیریت سمیعی 
با شکوری داشتم، با دریافت 50 میلیون 
تومان، طلب 300 میلیونی خودم را بخشیدم 
و رضایت دادم. در واقع من فقط مالیات پول 
خودم را گرفتم و دیگر هم طلبی از باشگاه 

پرسپولیس ندارم.

خـــبر

د یـــد گــاه

در هفته هفدهم لیگ تیم پسپولیس  برابر صنعت نفت آبادان 
به تساوی رسید و متوقف شد. به نظر من  تیم صنعت نفت آبادان 
آمده بود تا امتیاز کامل را به حریف خود ندهد و  در درجه اول 
یک امتیاز در این بازی برای این تیم آبادانی مهم بود. خط میانی 
2 تیم در دقایق ۷0، 80 بازی اشتباهاتی داشتند و ضربات 
بی هدف ردوبدل می شد. در مجموع بازی باکیفیتی شاهد 
نبودیم و تساوی در این بازی عادلانه بود. تیم پرسپولیس در 
بازی رفت توانسته بود تیم صنعت نفت آبادان را یک بر هیچ ببرد. 
صنعت نفت آبادان فوتبال خوبی بازی می کند، این تیم بازیکنی 
به نام ریکانی دارد که تاکنون ۷ گل زده است و یک بازیکن گلزن 
محسوب می شود.  او بازیکن تکنیکی و قدرت بدنی اش عالی 
است. خالقی فر هم جزو بازیکنان خوب صنعت نفتآبادان است. 
تیم صنعت نفت آبادان خط دفاع محکم و خط هافبک قدرتمندی 
در اختیار دارد. تیم پرسپولیس برای کسب 3 امتیاز روانه مسابقه 
شد تا از کورس قهرمانی دور نشود. زمانی که بازی شروع شد، 
صنعت نفت آبادان از جلو عمل پرسینگ را انجام می داد و اجازه 
نمی داد تا پرسپولیس از خط دفاع خود بازی را شروع کند. در 
مجموع  بازی قدرتی و سنگینی  را در نیمه اول شاهد بودیم و 
توپ در میانه زمین مسابقه ردوبدل می شد، اما خطر آن چنانی 
روی دروازه ها نبود. بازی درگیرانه را در میانه زمین مسابقه 
شاهد بودیم و 2 تیم اجازه فکرکردن را به یکدیگر نمی دادند. 
تیم پرسپولیس یک تعویض داشت و با سیستم خطی2 ۴--۴ 
بازی می کرد. حسینی، کنعانی زادگان، شیری و شجاعی  در 
خط دفاع و سرلک و نوراللهی به عنوان هافبک های دفاعی و 
نعمتی و پهلوان به عنوان وینگر های چپ و راست و امیری و 
عالیشاه در خط حمله بازی می کردند.  نوراللهی به خط حمله 
در نیمه اول  اضافه نمی شد و در کنار سرلک بود. سرخپوشان 
احتیاط را در پیش گرفته بودند. سعید آقایی در این بازی حضور 
نداشت؛ شجاعی جایگزین این بازیکن و کمبود آقایی در این 
بازی احساس شد، چون به خوبی به خط حمله اضافه می شود.  
نیمه دوم بازی خیلی بهتر از نیمه اول برگزار شد. کادرفنی تیم 
پرسپولیس دست به تغییر تاکتیک خود زد و نوراللهی را یک 
مقدار آزادتر گذاشت. او  به عنوان یک مهاجم دوم به خط حمله 
اضافه شد و این بازیکن  اجازه پیدا کرد که در حملات تیم 
شرکت کند. سرخپوشان در نیمه دوم روان تر بازی کردند و یک 
مقدار فشار بیشتری به تیم صنعت نفت آبادان آوردند. درست 
است این بازی گل نداشت، اما فوتبال قشنگی را شاهد بودیم.  
تیم پرسپولیس می توانست این بازی را پیروز شود، اما تیم 
صنعت نفت آبادان اجازه نمی داد تا سرخپوشان از روند تیمی و 
تاکتیکی خود به نحواحسن استفاده کنند و همین موضوع باعث 
شد که  پرسپولیس نتواند خطر آنچنانی روی دروازه حریف 

آبادانی خود داشته باشد.

تساوی  عادلانه! 

    رای 
لیونل مسی برای اولین بار از زمان حضورش در 
بارسلونا در انتخابات باشگاه پای صندوق رای رفت. 
روزگذشته او به یکی از شعب رای گیری رفت و برگه 

خود را به صندوق انداخت.

        عذرخواهی
گرانیت ژاکا، هافبک آرسنال، بعداز اشتباهی که در 
مسابقه  برابر برنلی انجام داد از هواداران عذرخواهی کرد 
و گفت: »من دستانم را به خاطر گل آنها بالا نگه می دارم و از 

این اشتباه واقعا  متاسفم«.

         مصدومیت
در دیدار بایرن و دورتموند ژروم بواتنگ که هالند را 
مصدوم کرده بود خودش دچار آسیب دیدگی شدید شد 
و زمین بازی را ترک کرد. در چهره این  مدافع آلمانی او 

درد زیادی قابل مشاهده بود.

ت
شــ

س نو
عک

محمد محمدی پیشکسوت استقلال تهران 
می گوید: این تیم از این پس اگر به دنبال موفقیت 
با فرهاد مجیدی است باید آرامش در تمامی 
ارکان باشگاه وجود داشته باشد تا آنها بتوانند 
برای آخر فصل حداقل یک جام دست پیدا کند. 

 بازی استقلال و فولاد چطور بود؟
در این بازی نباید هیچ انتظاری از تیم از نظر 
تاکتیکی می داشتیم و به همین خاطر بود که 
خیلی بازی جذابی و نفسگیری نبود. سه امتیاز 
کسب کردن در این شرایط به هر شکلی مناسب 
بود و باید به مجیدی و کادرش در این باره 
تبریک گفت. گلزنی مطهری هم خیلی خوب 
بود و او دوباره روحیه می گیرد که این برای 

کادرفنی هم خوب است.
 انتخاب مجیدی به عنوان سرمربی را 

چطور ارزیابی می کنید؟
استقلال در این مدت چندین مربی عوض 
کرده و این باعث شده باشگاه خیلی هزینه 
بدهد. باید قبول کنیم مدیران ناکارآمدی که 
داشتیم، باعث شده استقلال به وضعیت بدی 
بیفتد. من فکر می کنم هر مربی ای به استقلال 
بیاید، نمی تواند تیم را به صورت ایده آل دربیاورد 
اما آرزو می کنم فرهاد مجیدی بتواند عملکرد 
خوبی از خودش در تیم استقلال برجای بگذارد.

  استعفای فکری درست بود؟
استقلال روزهای سختی را پشت سر گذاشت؛ 
برابر مس رفسنجان به پیروزی نرسید و نتوانست 
سه امتیاز را کسب کند. پیشکسوتان از محمود 
فکری حمایت و هواداران را به آرامش دعوت 
کردند اما متاسفانه فضای مجازی بلای جان 
فوتبال ما شده و افراد بعضی تسویه حساب های 
شخصی خود را در فضای مجازی انجام می دهند.
 استقلال می تواند با مجیدی قهرمان 

شود؟
برتری مقابل فولاد خیلی خوب بود. نباید 
فاصله امتیاز استقلال با پرسپولیس و سپاهان 
بیشتر شود. در چنین شرایطی، بازهم قهرمانی از 
دست استقلال می پرد. استقلال باید با مجیدی 
دقت و آرامش بسیار بالایی داشته باشد چون 
در ادامه فصل راه سختی را هم در لیگ و هم 
جام حذفی و لیگ قهرمانان خواهیم داشت. 
ملزومه موفقیت حفظ آرامش و همدلی تمام 

ارکان باشگاه خواهد بود.

گفــت و گــو
محمد  محمدی: 

استقلال روزهای 
سختی را پشت سر 

گذاشت!

فوتبال داخلی
ایلنا: 2 باشگاه تراکتور و سپاهان که پیش از این در تعویض 
بازیکن به نتیجه نرسیدند و معامله جابه جایی میان مهری 
و کیانی به نتیجه نرسید، یک پروژه همکاری دیگر را پیش 
می برند. شنیده ها حاکی از آن است که مذاکرات برای انتقال 
احسان حاج صفی به سپاهان و در مقابل آن حضور منصوری 
و میرزایی در تراکتور در حال پیشروی است و هر دو باشگاه 
رضایت خود را به این جابه جایی اعلام کرده اند. ماجرا از آن 
قرار است که احسان حاج صفی تمایل خود را برای بازگشت به 
اصفهان و حضور در ترکیب سپاهان مدتی پیش اعلام کرده بود 
و از سوی دیگر با وجود مخالفت های باشگاه تراکتور، حاضر به 
تمدید قرارداد با سرخپوشان تبریزی نیست و با توجه به اینکه 
قراردادش در پایان فصل تمام می شود، مسئولان باشگاه به 
این نتیجه رسیدند در چندماه باقی مانده از قرارداد او بتوانند 
منفعتی ببرند. در سمت مقابل رسول خطیبی به بازی منصوری 
و میرزایی اعتقاد دارد و درخواست جذب آنها را داده و پیشنهاد 
اولیه تعویض این دو بازیکن با سعید مهری بود که با موافقت 
سپاهانی ها روبه رو نشد و حالا در پیشنهادی که برای جذب 
حاج صفی به آنها رسید این موضوع دوباره مطرح شد و این بار 
دو باشگاه به توافق رسیدند. با توجه به این توافق انجام شده، 
حاج صفی هم رضایتش را برای سپاهانی شدن اعلام کرده و تنها 
رضایت منصوری و میرزایی برای رفتن به تبریز باقی مانده که 

اگر صورت بگیرد شاهد این تعویض بزرگ خواهیم بود.

بین الملل
 باشگاه فرانسوی مشکلی با پرداخت حقوق بالای دخئا ندارد 
تا خود را آماده جذب این سنگربان باتجربه کند. به گزارش سان، 
داوید دخئا در یکی دو فصل اخیر عملکرد خوبی در منچستر یونایتد 
نداشته است. این دروازه بان اسپانیایی جایگاه خود را در ترکیب 
اصلی شیاطین سرخ از دست داده است و خبرهای زیادی درباره 
قرارگرفتن او در فهرست فروش شیاطین سرخ به گوش می رسد. 
از یکطرف رقم بالای دستمزد این دروازه بان و از طرف دیگر هم 
عملکرد خوب دن هندرسون باعث شده است تا دخئا در آستانه 
خروج از  اولدترافورد باشد. روزنامه سان نوشت که منچستریونایتد 
یکی از دو دروازه بان بزرگ خود را در تابستان خواهد فروخت و 
به نظر می رسد که فروش دخئا هم از نظر مالی و هم از نظر فنی 
به سود تیم باشد. دخئا هفته ای 3۷5 هزار پوند حقوق دریافت 
می کند و پاری سن ژرمن از آمادگی خود برای پرداخت این رقم 
خبر داده است تا از همین الان شایعه جدایی این دروازه بان از 

شیاطین سرخ مطرح شود.

ضیا  عربشاهی 
کارشناس  فوتبال  

امیر قلعه نویی سرمربی تیم فوتبال گل گهر سیرجان گفت: امسال 
8 تا ۹ امتیاز از داوری ضرر کردم، اگر ما از داوری سود بردیم تا آخر 

عمر محرومم کنند.
 چالش ها 

امیر قلعه نویی درباره چالش  های ایجاد شده برای تیم گل گهر 
سیرجان اظهارداشت: ابتدا باید از مدافعان سلامت به ویژه در این 
شرایط خاص که ایثار می کنند تشکر کنیم. اکنون شرایط بسیار 
سخت است و توصیه  می کنم دولتمردان و افرادی که باید این وظیفه 
را انجام بدهند، هرچه سریعتر بحث واکسن را درست کنند. می دانم 
همه زحمت می کشند اما از لحاظ زمانی عقب هستیم. خیلی کشورها 
تزریق واکسن را شروع کرده و خیلی از کشورها هم به بالای  50 
درصد رسانده اند. سرمربی تیم فوتبال گل گهر تصریح کرد: درباره تیم 
گل گهر هم باید بگویم ما را به چالش انداختند. ببینید چند هفته است 
کنار تیم خود نیستم. از حسن زاده به عنوان رئیس کمیته انضباطی و 
جاودانی و عبداللهی که همکارش هستند نهایت تشکر را داشته و رایی 
که علیه من صادر شده است قبول می کنم، در مصاحبه ام گفته ام ایراد 

از من است و بگویید این ایراد چیست تا خود را اصلاح کنم. قلعه نویی 
ادامه داد: اشتباه اگر مدام تکرار شود، دیگر اسمش اشتباه نیست 

و می شود تصمیم. این امر هم در تیم های مختلف برای من 
اتفاق افتاده است. یک روز با ذوب آهن و روز دیگر با سپاهان.

 پنالتی ها 
وی خاطرنشان کرد: حرف من این است آقایان حسن زاده، 

جاودانی و عبداللهی در جلسه ای که با حضور سهرابی 
برگزار شد و من از رئیس دپارتمان داوری نهایت تشکر را 
می  کنم حرف های خود را زدیم و از آنها ممنون هستم. 
در آن جلسه قرار شد دوستان فیلم و ویدئویی بیاورند. 
حداقل توقع من از حسن زاده این بود که اجازه می داد 
ما هم فیلم های خود را می آوریدم تا مشخص شود ادله 
چه کسی محکم تر است. وی اضافه کرد: از ۷ پنالتی 
که برعلیه تیم ما گرفتند 6 پنالتی اشتباه بوده است 
این حرف من نیست گفته کارشناسان است. وقتی گل 

سالم تیمت گرفته نمی شود و پنالتی های اشتباه علیه ات 

می گیرند چه اتفاقی رخ می دهد. ادعای ما بیشتر است، اما می گوییم 
همه اشتباهات سهوی بوده و عمدی نبوده است.  قلعه نویی افزود: 
وقتی در یک بازی حساس گل صحیح تیم ما گرفته نمی شود، شیرازه 

تیم به هم می ریزد. دو بازی کنار تیمم حضور ندارم.
 تجربه  گل گهر 

سرمربی گل گهر تاکید کرد: می خواهم به آقایان حسن زاده و 
جاودانی بگویم گل گهر تجربه تیم های صدرجدولی مثل فولاد، 
سپاهان، تراکتور، استقلال و پرسپولیس را ندارد. چرا اشتباهات 
این مدلی باید به تیم ضربه بزند. من می گویم اشتباه از من است و 
می خواهم خود را اصلاح کنم اما در اولین برنامه شب های فوتبالی 
اشتباه داوری در نیم فصل را نشان داده تا ببینید گل گهر 
دست کم 8 تا ۹ امتیاز ضرر کرده است یا نکرده است. اگر 
این امتیازات را به دست می آوردیم کجای جدول بودیم؟ 
قلعه نویی افزود: اگر از داوری سود برده باشیم تا آخر عمر 
مرا محروم کنید اما در این چند هفته این تعداد امتیاز از 
گل گهر کم شده. اگر ثابت شد اشتباهات داوری رخ داده 
حسن  زاده بگوید حکمی که علیه من صادر شده اشتباه 
بوده است.  وی ادامه داد: در همان برنامه گفتم اشتباه 
از من است و می خواهم خود را اصلاح کنم. از این 
چند داور عزیز دلجویی کردم، چرا باید محروم شوم 

و در حساس ترین بازی ها کنار تیمم نباشیم.

آرمان ملی: جلسه هیات رئیسه جدید فدراسیون فوتبال امروز 
در حالی برگزار می شود که روز گذشته مهدی محمدنبی دبیرکل 

فدراسیون فوتبال از سمت خود استعفا داد.
 سوابق

از سوابق ورزشی مهدی محمدنبی می توان به حضور در تیم 
فوتبال کلنی شرق تهران، تیم نوجوانان شاهین تهران، تیم منتخب 
آموزشگاه های تهران و تیم پتروشیمی تهران اشاره کرد. محمد 
نبی در کارنامه مدیریتی خود سابقه مدیرعاملی باشگاه گسترش 
پارس خودرو، قائم مقام مدیرعامل باشگاه پرسپولیس تهران، عضو 
هیات موسس اتحادیه فوتبال باشگاه های کشور، مشاور اجرایی رئیس 
فدراسیون فوتبال، معاون اجرایی دبیرکل و رئیس کمیته مسابقات، 
دبیرکل فدراسیون فوتبال، مدرس دوره های مدیریت فوتبال و عضو 
کمیته بازاریابی کنفدراسیون فوتبال آسیا را دارد. ایلنا در مورد سوابق 
نبی نوشت: وی پیش از علیرضا اسدی در سمت دبیرکل فدراسیون 

فوتبال مشغول به فعالیت بود و در 11 بهمن ۹3 از سمت خود استعفا 
داد. نبی حضوری طولانی مدت در فدراسیون فوتبال ایران داشته و 
دوران مدیریتی محسن صفایی فراهانی تا کفاشیان را تجربه کرده 
است و منتقدانش او را رئیس پنهان فدراسیون فوتبال می نامیدند. 
کشوی جادویی او در این سال ها شهرت زیادی پیدا کرده بود و 
در مقطعی امیر قلعه نویی مدام از نبی انتقاد می کرد. برخی محافل 
خبری او را مقصر اصلی حذف استقلال از لیگ قهرمانان آسیا در سال 
200۷ می دانند که این باشگاه به دلیل عدم ارسال به موقع فهرست 
بازیکنانش از رقابت ها کنار گذاشته شد. موضوعی که هرگز از حد یک 
اتهام فراتر نرفت. نبی چند ماه قبل به فدراسیون فوتبال بازگشت و 

مجددا دبیرکل فدراسیون شد.
 نامه استعفا

مهدی محمدنبی دبیرکل فدراسیون فوتبال با ارسال نامه ای به 
شهاب الدین عزیزی خادم رئیس فدراسیون فوتبال و اعضای هیات 

رئیسه، از سمت خود استعفا کرد. در بخشی از نامه نبی آمده است: در این 
فرصت ضمن عرض تبریک و آرزوی موفقیت شما بزرگواران در مسئولیت 
جدید که منتخب اعضای محترم مجمع عمومی فدراسیون می باشید، 
از یک سو و از سوی دیگر امید است مطابق مقررات کشور و اساسنامه 
فدراسیون این تغییرات جدید منتج به تحول هر چه بیشتر در راستای 
فوتبال پایدار گردد. ان شاء ا...! علی ای حال، همواره راضی به رضای خداوند 
سبحان بوده و هستم و در تقدیرم آمده با کناره گیری از سمت های مذکور 
)مسئولیت دبیرکلی فدراسیون، تیم های ملی و ستاد مبارزه با کرونا در 
فوتبال(، ادامه خدمت و امانت داری را همراه با موفقیت هر چه بیشتر 

برای سایر عزیزان که منتخب هیات رئیسه خواهند بود مسئلت دارم.
  دستور اولین جلسه

اولین جلسه هیات رئیسه فدراسیون فوتبال دوشنبه، 18 اسفندماه 
و به فاصله 8 روز پس از برگزاری انتخابات 10اسفندماه برگزار خواهد 
شد و دستور جلسه آن مشخص شده است. در دستور جلسه ارسال شده 
برای اعضای جدید دو مورد اشاره شده است. مورد اول تودیع و معارفه 
اعضای هیئت رئیسه است که نفرات جدید در این جلسه معرفی خواهند 
شد. مورد دوم که در دستور جلسه آمده است، به سایر موارد اشاره شده 
و احتمالا با توجه به استعفای نبی به نظر می رسد انتخاب دبیرکل جدید 

یکی از این موارد خواهد بود!

مهدی محمدنبی از سمت دبیرکلی فدراسیون فوتبال استعفا کرد

پایان ماجراهای کشوی جادویی!

آرمان ملی- حسین ردکا: 2 فصلی است که 
علی دایی در فوتبال ایران حضور ندارد. در این 
مدت آقای گل فوتبال جهان پیشنهادات داخلی 
داشته ضمن اینکه از سوی باشگاه »اورتون« 
نیز دعوت به همکاری شده، اما وی اعلام کرد 
که تصمیمی برای بازگشت به فوتبال ندارد. 
»شهریار« به »عزیزی خادم«، رئیس جدید نیز 

توصیه ای داشت. 
  اخراج از سایپا

اردیبهشت ماه سال گذشته بود که علی دایی 
از باشگاه سایپا اخراج شد. سرمربی پیشین سایپا 
پس از اخراج از این باشگاه و در پاسخ به این سوال 
که آیا بهتر نبود با رفتار بهتری کنار گذاشته 
می شد، اظهارکرد: »آقای مصطفی مدبر برای من 
وجود خارجی ندارد و آدم حقیقی ای به این اسم 
نمی شناسم. تا جایی که ذهن ناقصم یاری می کند 
و او را از زمانی که ریاست حراست صداوسیما را 
داشت، به عنوان سردار غفور می شناسم. برای من 
جالب بود که در یک برنامه »نود« خودش را مدبر 
معرفی کرد. بعد که صحبت کرد »تن صدایش« 
برای من آشنا بود و دیدم همین سردار غفور 
خودمان و اردبیلی است. چطور او مصطفی مدبر 
شده است؟ کاش یک نفر از ثبت احوال اینجا بود و 
سوال کنم که یک نفر می تواند کل اسم و فامیلش 
را عوض کند؟ من دیدم که اسم یا فامیل را عوض 
کردند، مگر می شود که با شناسنامه عوض کردن 
گذشته طلایی ات را عوض کنی؟ من او را زمانی که 
حراست صداوسیما بود می شناسم. من یک پرونده 
سال 85 دارم که یک خانم حدود 300 میلیون من 
را خورده بود. همه مدارک مشخص است که او 
خودش را از نزدیکان غفور درجزی دولق معرفی 
می کرد. آن زمان در دادسرا با تیم حفاظتی او 
مشکل پیدا کردم و سال 85 که من محکومیت او را 
گرفتم ولی چندبار از زندان هم فرار کرد، از آشنایان 
سردار غفور بوده است. الان یکدفعه مصطفی مدبر 
جلوی من قرار گرفته است. چطور او از آنجا رئیس 
سازمان تجهیز و توسعه و الان هم نمی دانم چطور 
مدیرعامل سایپا شد؟ مگر او فعالیت ورزشی 
داشت؟ من باید استعلام بگیرم و ببینم این حکم 
اخراج یا به قول خودشان فسخ قرارداد می تواند با 

امضای فرد دیگری امضا شود.

گزارش تند  صداوسیما   
بعد از صحبت های علی دایی بخش خبری 
20و30 گزارش تندی علیه سرمربی سابق تیم ملی 
پخش کرد. این گزارش به قدری یکطرفه بود که 
واکنش شورای نظارت بر سازمان صداوسیما را 
به دنبال داشت. این شورا طی نامه ای خواستار 
تذکر جدی به دست اندرکاران برنامه »خارج از 
گود« بخش خبری 20و30 در خصوص پرداخت 
غیرحرفه ای و جانبداری یک طرفه و استفاده نکردن 
از زبان مناسب در خصوص برکناری سرمربی تیم 
سایپا شد. در این نامه در خصوص عدم حفظ شأن 
و احترام یک طرف موضوع و استفاده از ادبیات 
نامناسب و نمایش چهره ای عصبی از سرمربی 
برکنار شده تیم سایپا به سازمان صداوسیما 
تذکر داده شده است. در بخشی از این نامه آمده 
است: »برنامه مذکور به صورت کاملا یکطرفه و 
غیرحرفه ای به موضوع پرداخته است و از یک طرف 
ماجرا به صورت مشخص جانبداری کرده است. 
ضروری است به دست اندرکاران این برنامه درباره 
اهمیت حفظ بی طرفی صداوسیما در اینگونه موارد 

تذکر جدی داده شود و با خاطی برخورد شود«.
  توصیه؟!

در همان روزها بود که یک روزنامه ورزشی 
در گزارشی فاش کرد پروژه حذف علی دایی از 
جرگه مربیان لیگ برتر کلید خورده است. این 
گزارش تاکید می کند از خارج از محدوده فوتبال 

به باشگاه های لیگ برتری توصیه شده با علی دایی 
همکاری نکنند. علی دایی در خصوص آینده 
کاری اش گفت: اینکه در فوتبال باشیم یا نباشیم 
فرقی نمی کند، ما زندگی خودمان را داریم و خدا 
را شاکریم. دایی افزود: تا به حال کسی به من اعلام 
نکرده که نمی توانم مربیگری کنم. چه در فوتبال 
باشیم و چه نباشیم، مهم نیست. برای من مهم 
است که مردم قبولم داشته باشند. کنار مردم بودن 

برایم افتخار بزرگی است.
  پیشنهاد اورتون

اواخر آذرماه بود که خبر پیشنهاد باشگاه 
اورتون انگلیس به علی دایی روی خروجی 
خبرگزاری های خارجی و البته داخلی قرار 
گرفت. نشـریه کیکـر در گزارشـی مدعـی شـد 
کـه باشـگاه اورتـون بـه علـی دایـی پیشــنهاد 
همــکاری داده و ســعی دارد آقــای گل فعلــی 
فوتبــال جهــان را اســتخدام کنــد. بعـداز 
کیکـر نوبـت بـه نشـریه سـان انگلیـس رسـید 
تــا بــه ایــن موضــوع واکنــش نشــان 
بدهــد و گزارشــی منتشـر کنـد. سـان دربـاره 
پیشـنهاد اورتـون بـه علـی دایـی نوشــت: 
»اورتــون آمــاده ارائــه پیشــنهاد هدایــت 
کاری بــه علــی دایــی اســت.« روز 28 
آذرماه ورزش سه نوشت: »طی هفته های اخیر 
خبر احتمال حضور علی دایی در تیم اورتون 
انگلیس، به سوژه داغ رسانه های داخلی و برخی 

رسانه های معتبر خارجی بدل شده است و 
همگان در انتظار آن بودند تا با توجه به این که 
مالکیت باشگاه اورتون در اختیار یک شخصیت 
ایرانی به نام فرهاد مشیری است، واکنش علی 
دایی را به این خبرسازی ها بدانند؛ با این که برخی 
رسانه ها پیشنهاد اورتون را صرفا یک گمانه زنی یا 
شایعه خواندند اما خود علی دایی نیز این پیشنهاد 
را تایید کرد. دایی در توضیح پیشنهاد ارائه شده 
از سوی باشگاه اورتون گفته است: »بله، باشگاه 
اورتون به من لطف داشت که پیشنهاد همکاری 
داده است؛ در صورت فراهم شدن شرایط برای 
صحبت و مذاکره به انگلستان خواهم رفت تا 
ببینیم به چه صورت برای همکاری می توانیم 
به توافق برسیم«. بدون تردید حضور شهریار 
فوتبال ایران در باشگاه اورتون می تواند یک اتفاق 
هیجان انگیز و یک رخداد ویژه برای فوتبال ایران 
باشد که باید دید در چه شرایطی رخ خواهد داد 
و چه جایگاهی برای دایی در باشگاه انگلیسی از 

سوی مدیران این باشگاه تعریف می شود.«
 تصمیم 

روزگذشته علی دایی در گفت وگو با »فارس« 
در خصوص حضورش در پیست اسکی دربندرسر 
اظهارداشت: »من افتخار این را دارم که این 
موقع های سال به خاطر دخترم به این پیست 
می آیم. اینجا دوستان خوبی دارم و معمولا 
شنبه ها و یکشنبه ها به اینجا می آیم. کوهستان 
یک آرامش عجیبی به من می دهد و طبیعت 
زیبایی با برف در اینجا وجود دارد. دوستان 
خوبی هم اینجا هستند و نمی گذارند حوصله 
آدم سر برود«. وی در خصوص اینکه آیا به 
فوتبال بازمی گردد، ادامه داد: »نه من فعلا چنین 
تصمیمی ندارم، این مدت که از فوتبال دور بودم 
آرامش خوبی در زندگی شخصی ام به دست 
آورده ام به همین دلیل به هیچ عنوان الان فکر 
بازگشت به فوتبال ایران را در ذهن ندارم.« دایی 
در خصوص شرایط فوتبال ایران و تغییرات در 
فدراسیون فوتبال اظهارداشت: »آرزو می کنم که 
مسئولان جدیدی که به سمت ریاست فدراسیون 
رسیده اند خوب کار کنند و اشتباهات مسئولان 
قبلی را تکرار نکنند. امیدوار باعث شوند تا فوتبال 

ایران پیشرفت کند.«

»شهریار« از »عزیزی خادم« خواست اشتباه روسای قبلی را تکرار نکند

»دایی« تصمیمی برای بازگشت به فوتبال ندارد!

امیر قلعه نویی: 

از چند داور دلجویی کردم، چرا باید محروم شوم


